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VARGA BALÁZS 
ÉVES BESZÁMOLÓ 

2021-2022-es évben végzett tevékenységről 

ÁLTALÁNOS HK-S TEENDŐK 

 
 
▪ Részt vettem: 

▪ 28 HK ülésen  
▪ 5 Rendkívüli HK ülésen 
▪ 1 Juttatási Bizottság ülésen 
▪ 1 Oktatási Bizottság ülésen 
▪ 5 Kari Tanács ülésen 
▪ 2 Kari Tanulmányi bizottság ülésen 

POSZTTAL KAPCSOLATOS TEENDŐK 

 
 

o Rendszeresen egyeztettem a vezetőséggel az EHK aktualitásairól 

o Részt vettem az EHK és bizottságainak ülésein 

o Egyeztettem Csábi Eszterrel, és Takács Dalmával az EHK-val kapcsolatban 

o Tájékoztattam a képviseletet az aktualitásokkal kapcsolatban 

o Az aktuálisan felmerülő kérdéseket közvetítettem az EHK és a VIK HK között 

EGYÉB FELADATOK 

 
 

▪ Egyeztettem: 

o Takács Dalmával többszörösen az EHK posztátadásról 

o Gitta Mártonnal a Gazdaság poszt átvételéről 

o Takács Dalmával és Gitta Mártonnal a gazdasági betanulást illetően 

▪ Részt vettem: 

o A HK tavaszi, öszi és nyári táboraiban 

o A kari vezetéssel történő éves egyeztetésen 

o A HK napon 

o A kollégiumi fórumon és vitaesten 

o A HK ZH-n 

o HK fotózásban 
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o Az ÁB osztón 

o A HÖK Szkénén 

o A HKarácsonyon 

▪ HK ZH felkészítő ülést tartottam 4 alkalommal 

o Csábi Eszterrel közösen elkészítettük a felkészítő tartalmakat 

o A megírt próbafeladatok javításával foglalkoztam 

▪ Educatio kiállítás megszervezésében vettem részt 

RÖVID SZÖVEGES ÉRTÉKELÉS A FÉLÉVES MUNKÁMRÓL 

 
 
Az elmúlt évben, a korábbi kettőhöz képest inkább a tapasztalataim átadására helyeztem a hangsúlyt. 
Segítettem a korábbi posztjaimon jelenleg tevékenykedő emberek munkáját, illetve a vezetőség felé 
továbbra is feltehetően hasznos véleményt nyújtottam az aktuálisan felmerülő stratégiai kérdésekben. 
Rengeteg élménnyel lettem gazdagabb a három éves képviseleti munkám alatt, és a továbbiakban az 
lesz a célom, hogy mindezt az új generáció is megtapasztalhassa. 


